
15. Godkendelse af brev vedr. stibro over Scandiagade (2011-3338)
I forbindelse med Københavns Kommunes budgetaftale blev der bevilget 50 millioner kr. til ”Sikker 
skolevej – en cykelbro mellem Kgs. Enghave og Teglholmen”, som nu skal udmøntes i form af en 
stibro over Scandiagade. Kgs. Enghave Lokaludvalgs Bymiljøudvalg har til dette møde udarbejdet et 
brev, hvor de foreslår at nogle af pengene bruges til at lave en overordnet planlægning af hele 
området ved Sydhavns Plads i stedet for.

INDSTILLING OG Beslutning

Bymiljøudvalget indstiller til Kgs. Enghave Lokaludvalg,

at brevet vedr. stibro over Scandiagade godkendes1.

Problemstilling

Bymiljøudvalget har holdt et møde med Center for Anlæg og Udbud, Teknik- og Miljøforvaltningen 
vedr. de 50 mio. kr. der nu er planlagt til brug for etablering af en stibro over Scandiagade, som 
ender i ingenting i trekanten ved tankstation (Sydhavns Plads). Broen skal være 5,5 m høj – det giver 
lange ramper (over 100 m) og Bymiljøudvalget mener, at det er en dårlig løsning at bruge pengene 
på den måde, idet området stadig har behov for en samlet plan og løsning.

Center for Anlæg og Udbud sender en indstilling af sted til godkendelse i Borgerrepræsentationen i 
slutningen af januar. Bymiljøudvalget ønsker at sende et brev af sted forinden med forslag om, at 
nogle af pengene bruges til at lave en overordnet planlægning af hele området ved Sydhavns Plads

Bymiljøudvalget skriver et udkast til brev, som vil blive omdelt på mødet.  

Løsning

Lokaludvalget godkender brev vedr. stibro over Scandiagade.

bilag

Kongens Enghave Lokaludvalgs beslutning den 13.01.2011

Indstilling godkendt enstemmigt. 




